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Vragen van het lid Van Klaveren (Groep Bontes/Van Klaveren) aan de 
Staatssecretaris van Financiën over de naheffing voor miljoenen 
belastingbetalers (ingezonden 3 november 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Onverwachte naheffing voor miljoenen 
belastingbetalers»?1 

Vraag 2
Waarom is er bijna een jaar lang niet ingegrepen terwijl het probleem reeds 
bekend was? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat bij de invoering van een (lage) vlaktaks de regelgeving 
enorm zou worden vereenvoudigd en er ook nog eens flink kan worden 
gesneden in het ambtenarenapparaat? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Begrijpt u dat miljoenen Nederlanders zich gedupeerd voelen door de 
zoveelste blunder bij de Belastingdienst? Zo ja, op welke wijze komt u deze 
mensen tegemoet? 

Vraag 5
Wanneer wordt er nu eindelijk eens orde op zaken gesteld bij de rommelende 
Belastingdienst? 

Toelichting: 

Aanvullend op eerdere vragen ter zake van het lid Omtzigt (CDA), ingezonden 
31 oktober 2014 (vraagnummer 2014Z19405)

1 http://www.elsevier.nl/Politiek/achtergrond/2014/10/Onverwachtse-naheffing-of-verminderde-
teruggave-voor-5-tot-6-miljoen-belastingbetalers-1632872W/
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